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”Jeg er slet ikke i tvivl om den gode vilje hos folk, der holder husdyr. De har jo valgt økologien, så 
de ser helt sikkert en idé i det røde ø-mærke og at gøre tingene rigtigt. Med projektet giver vi dem 
en hånd til at gøre det endnu bedre – til glæde for både dem selv, dyrene og økologien.  
 
Det er typisk enkle midler, der skal til for at organisere arbejdet bedre, så man kan stå på mål for 
sine metoder 365 dage om året. De midler lærer man bedst af andre. Og vi skylder at sætte fokus 
på dem, når vi har med dyr at gøre”. 
 

 

 

 

 

 

 


